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لزوم برچیده شدن شائبه های 
مهندسی انتخابات کشتی

آقای دادستان
 لطفا به دستهای آلوده در جیب مشتری های هایپرمی اکباتان ورود کنید ؛

جیب بری لاکچری!

اقدام جدید ضدایرانی 
شرکت اپل

 چقدر زمان باید بگذرد تا باز هم شاهد چنین اقداماتی برای مبارزه با 
سودجویان باشیم؟

ببینید که چگونه در سال ۵۸  دادگاه سیار کمیته امور صنفی 
امام گرانفروشان را در لحظه محاکمه و مجازات می کرد.

دنیای هوادار گزارش می دهد ؛

بارسلونا در آستانه یک سبقت 
تاریخی از رئال

با استعانت از خداوند متعال و درحمایت از تولید ملی و کالای ایرانی؛ بخش ویژه ای با عنوان »کلینیک کسب و کار« با همکاری آقای دکتر علی قوامی )عضو انجمن 
AMA بازاریابی آمریکا، مدرس دانشگاه، مشاور کارآفرینی و تحلیل گر بازار( در روزنامه اقتصادی - ورزشی دنیای هوادار راه اندازی شد.

علاقمندان به دریافت مشاوره در هریک از حوزه های: »کارآفرینی و راه اندازی کسب و کار«، »استارتاپ«، »مشاغل خانگی«، »کسب و کار دیجیتال«، »برندینگ« 
و یا صفحه اینستاگرام   donyayehavadar@gmail.com :و »بازاریابی، تبلیغات و فروش«، می توانند سئوالات خود را از طریق پست الکترونیک

dhavadar@ برای روزنامه »دنیای هوادار«  ارسال کنند، تا پاسخ خود را در نسخه های بعدی دریافت نمایند.

»کلینیک کسب و کار« روزنامه دنیای هوادار راه اندازی شد
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خبر

مدیر کل اقتصادی استانداری البرز:

اتحادیه فرش دستباف وصنایع 
دستی البرز تشکیل می شود

لزوم  بر  تاکید  با  البرز  استانداری  اقتصادی  کل  مدیر 
اجتماعی  تامین  بیمه  پوشش  برای  لازم  تدابیر  اتخاذ 
البرز ۹  البرز، گفت: اکنون در استان  تمامی قالیبافان 
هزار و ۶۷۵ قالیباف فعالیت دارند، که از این تعداد هزار 
و ۲۰۰ نفر تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی هستند.

پرویز زرگردر جلسه کارگروه فرش دستباف که صبح 
چهارشنبه در سالن جلسات شهدای دولت استانداری 
البرز تشکیل شد، افزود: وزارت کشور با هدف حمایت 
تشکیل  دستورالعمل  دستبافت  فرش  از  حفاظت  و 
استانداری های  تمامی  به  را  کارگروه فرش دستبافت 

کشور ابلاغ کرد.
تبیین  به  کارگروه  جلسه  اولین  افزود:  ادامه  در  وی 
اهداف، بیان فرصت ها وحمایت هایی که دستگاه های 
باشد  داشته  این صنعت  به  نسبت  توانند  مختلف می 

پرداخته شد. 
کهن  هنرهای  جز  دستباف  فرش  گفت: صنعت  زرگر 
صورت  های  غفلت  دلیل  به  متاسفانه  اما  است  ایران 
احیا  رو  این  از  است  تضعیف شده  این صنعت  گرفته 
صنعت فرش می تواند به ایجاد اشتغال و زمینه سازی 
فعالیت های متفاوت در این حوزه به صورت مستقیم و 

غیر مستقیم شود.
لزوم  بر  تاکید  با  البرز  استانداری  اقتصادی  کل  مدیر 
اجتماعی  تامین  بیمه  پوشش  برای  لازم  تدابیر  اتخاذ 
البرز ۹  افزود: اکنون در استان  البرز،  تمامی قالیبافان 
هزار و ۶۷۵ قالیباف فعالیت دارند، که از این تعداد هزار 
و ۲۰۰ نفر تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی هستند.

وی عنوان کرد: وجود این تعداد هنرمند قالیباف نشان 
می دهد که با بستر سازی می توان زمینه ساز اشتغال 
از  یکی  و  شد  صنعت  این  در  مختلف  های  رشته  در 
مزیت های صنعت فرش دستبافت این است که در قالب 

مشاغل خانگی قرار می گیرد.
زرگر با بیان اینکه این کارگروه با اهتمام ویژه ای جهت 
حمایت از این صنعت اقدام می کند،گفت: حفظ میراث 
اهمیت  برای کار گروه بسیار حائز  اشتغال  فرهنگی و 
به  مصوبه   3 جلسه  این  در  منظور  همین  به  و  است 

تصویب رسید.
فرش  اتحادیه  شد  مقرر  نشست  این  در  افزود:  وی 
دستبافت و صنایع دستی تشکیل شود، همچنین بسته 
های حمایتی که توسط نهادها، ارگان ها و ادارت کل 
که تا کنون ابلاغ نشده، ابلاغ واعلام شود و درنهایت 
نظر  با دقت  از جامعه  این قشر  ای  بیمه  به وضعیت 
بیمه  بتوانند تحت پوشش  تا  پرداخته شود  بیشتری 

قرار گیرند.

خبر

رضا تواضعی - باید بین مطالبات صادقانه 
و  وحشیانه  حرکات  و  مردم  حق  به  و 
تخریب گرانه یک گروه تفکیک قائل شد و 
مطالبات و خواسته های مردم را پیگیری کرد.

حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان کردند: 
اینکه عده ای از حقی محروم بمانند و در جایی 
جمع شوند و اعتراض کنند، یک مطلب است 
اما اینکه عده ای از این تجمع سوءاستفاده 
کنند و به قرآن و اسلام دشنام دهند و به 
پرچم ایران اهانت کنند و مسجد آتش بزنند، 

یک مطلب دیگر است.
از مردم در  در همین یکسال اخیر، برخی 
بعضی شهرها یا در مقابل مجلس به دلیل 
مشکلات صندوق ها یا برخی مؤسسات مالی، 
اجتماعاتی داشتند که هیچ کس هم با آنها 
معارضه و مخالفتی ندارد و باید این حرفها 

گوش داده و رسیدگی شوند و در حد وسع 
و توان پاسخ داده شود.

حل  برای  تلاش  و  مردم  حقوق  از  »دفاع 
مسئولان  همه  وظیفه  را  آنها«  مشکلات 
به  مردم  از  افزودند: قشرهایی  و  برشمردند 
فشار  تحت  ضعیف«  »طبقات  خصوص 
هستند و باید همه همت مسئولان صرف حل 

مشکلات موجود شود.
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و  چیستی  و  چرایی  و  لزوم  تبیین  از  بعد 
چگونگی اعتراضات به شکل عمومی و لزوم 
چگونگی برخورد حاکمیت با آن حالا وقت 
اعتراضات  تبیین مصداقی  به  آن است که 

پرداخت .
لازم به توضیح نیست که امروز یکی از کانون 
های اعتراضی » تنگ شدن معیشت برمردم 

ارزاق و کالاهایی است که  به سبب گرانی 
به خصوص با نزدیک شدن به عید نوروز به 
شکلی افسار گسیخته و بیش از پیش زندگی 
مردم را مورد ترک تازی خود قرار داده است .

در این باب دو نوع اعتراض سلبی و ایجابی را 
می شود مدنظر قرار داد .

اول اعتراض سلبی است که با نخریدن یک 
یا چند کالای خاص باعث کساد شدن بازار 
و  تا دلالان و مرتبطین حقیقی  آن شویم 
حقوقی با آن بازار با گرفتن سیگنال منفی » 
فتیله طمع و حرص و ثروت جویی خود از 
این بازار را پایین بکشند . این کار می تواند 
در کانونهایی چون مساجد . یا بزرگان فامیل 
کلید بخورد . از دوستی شنیدم در روستایی 
مردم در مسجد جمع شده اند و برای اینکه 
هیچکس در آن ده آجیل شب عید نخرد 
»»لعنت نامه«« تنظیم کرده اند و این طومار 
را که به امضاء همه ی اهالی رسیده است 
درون مسجد آویزان کرده اند . بدیهی است 

که چنین حرکاتی اگر توسط رسانه ها  تبلیغ 
شود و به شکل وسیع در سطح کشور نشر 
شود و به یک فرهنگ پذیرفته تبدیل شود 
می تواند ضربات سنگینی به فرصت طلبان 
بازارهایی که اجناس اصلی مردم را در بزنگاه 
های خاص »وسیله سودجویی نامنصفانه و 
نامشروع خود قرار داده اند بزند و آنها را تسلیم 

اراده مردم کند . 
یعنی  است.  ایجابی  اعتراض  نوع  دومین 
اجتماعی از مردم به شکل میدانی به اعتراض 
می پردازند . این اعتراض باید به شکل سازمان 
یافته باشد و به شدت برای اینکه در کانال اصلی 
یک اعتراض مدنی و موثر باقی بماند محافظت 
شود . یعنی باید یک تشکل مردم نهاد ) ولو 
بسیج و یا مساجد ( یا تشکلهای کارگری و 
صنفی بعد از مشخص کردن موضوع اعتراض 
به شکل دقیق »اقدام به گرفتن مجوز کنند و 
سپس به شکل گسترده مردم را دعوت به این 
اعتراض در ساعتی مشخص و جایی مشخص 

کنند و حتما نیروهایی برای حفظ چهارچوب 
اعتراض ا پیش تعیین شود تا نیروهایی که 
انحرافی هستند  اعمال  به دنبال شعارها و 
به سرعت از جمعیت جدا شده و نیروهای 
انتظامی در جریان برخورد با آنها قرار گیرند 
هم  راهکارهایی  مشکل  رفع  برای  حتما  و 
ارائه دهد و شخص مسئول یا نهاد مرتبطی  
را مورد خطاب قرار دهد. بدیهی است که 
چنین اعتراضی در صورت استمرار قطعا مورد 
نظر مسئولین قرار می گیرد و پاسخگوی آن 
خواهند بود .  باور کنید اگر ملت و حاکمیت 
و  نیاورد  به دست  اعتراض  از  درستی  فهم 
چهارچوبهای عملی و تئوریک یک اعتراض 
مدنی را  محترم نشماریم » فرهنگ اعتراضی 
ما در حد چند غرولند ساده در تاکسی و خانه 
و به شکل تکنوزانه باقی خواهند ماند که بعد از 
مدتی به یک شورش کور خانمان برانداز ختم 
می شود و دودش هم به چشم خودمان و هم 

به شکل حاکمیت خواهد رفت .

بسیار  اتفاق می افتد که وقتی بابت 
حقمان با یک فروشنده یا کاسب خرده 
پا به مشکل می خوریم و برای احقاق 
با  انجام می دهیم  حق خود کنشی 
این جمله ی برخی از مردم  مواجه 
می شویم که ))برویقه بالایی رو بگیر 
این که کاره ای نیست(( . این جمله 
به وجود آورنده یک فرهنگ به شدت 
غلط در جامعه ما شده است که کانه 
فقط این بالایی ها !! که هیچکس هم 
تعریف دقیقی از آن ندارد مسبب و به 
وجود آورنده جمیع مشکلات هستند و 

ما همه قربانی !!
درحالی که ابدا اینطور نیست و ما برای 
مقابله با چرخه فساد باید به تمامی اجزاء 
آن از خرد تا کلان  توجه کنیم و با آن 
با روشهای درست و درخور و مناسب و 

متناسب مقابله کنیم . 
اینکه ما در مقابل یک گران فروش یا 
کم فروش صرفا بخاطر اینکه )) بالایی 
(( !! ها مقصر هستند هم آوایی می کنیم 
به جز مشروعیت بخشی به مفسده ی 
وی نیست و قطعا بدانید مردمی که در 
ندارند  اعتراضی  مفسده کوچک  باب 
هرگز در مقابل مفاسد بزرگ هم توان 
اعتراض نخواهند داشت و در بدترین 
حالت این انباشت قربانی نمایی و رفتار 
غیر کنشمند متناسب در مقابل سطوح 
مختلف مفاسد باعث انباشت اعتراض و  
مشکلات می شود  و درنهایت انفجار 

جامعه را در پی خواهد داشت 
نمونه ای که می خواهم برایتان مصداق 
بیاورم  برای خودم اتفاق افتاد . در حالی 
که بخاطر عدم قوانین آنتی دامپینگ 
در کشور برخی فروشگاه های زنجیره 
ای که توسط سرمایه داران بزرگ راه 
توانستند فروشندگان  اندازی شده » 
از  را  مختلف  محصولات  پای  خرده 
میدان به در کنند ) که این خود به 

اشتغال کشور ضربه ای جبران ناپذیر 
وارد کرد ( حال نه تنها دیگر نیازی به 
احترام به فلسفه وجودی خود که همانا 
تکریم مشتری در غالب سرویس بهتر 
و قیمت پایین تر و تخفیف بیشتر  بود 
نمی بینند که حتی به قیمتهای روی 
و  دهند   نمی  اهمیتی  هم  اجناس 
مشتری را با قیمتهای من در آوردی و 

خودخوانده سرکیسه می کنند.
ماجرا از این قرار بود که  برای خرید 
مقداری شکلات به هایپر می اکباتان 
بسته  چند  انجا  در  و  کردم  مراجعه 
شش  قیمت  آن  روی  که  شکلات 
هفت  و  بود  شده  درج  تومان  هزار 
فروشگاه  تخفیف  شامل  هم  درصد 
بود برداشتم و برای حساب کردن آن 
به صندوق مراجعه کردم که با مسائل 
شگفت انگیزی مواجه شدم . صندوقدار 
 ۷44۰ شکلات  عدد  هر  گفتبابت 
تومان میشود! یعنی نه تنها تخفیفی 
شامل قیمت ۶۰۰۰ هزار تومن درج 
شده روی بسته ها محاسبه نشده بود 
که بیش از 144۰ تومن هم روی هر 
بسته شکلات کشیده بودند . علت رو 
جویا شدم گفتند افزایش قیمت داشته 
. و قیمت جدید 8۰۰۰ تومان  است 
است .. اعتراض کردم که  این کار غلط 
است و شما باید به قیمت روی آن کالا 
بفروشید و اگر افزایش قیمت صورت 
گرفته باشد باید از سوی کارخانه روی 
محصول درج شده باشد تا شما بتوانید 
این افزایش قیمت را لحاظ کنید نه 
با  .وقتی  کنید  چنین  اینکه خودسر 
اعتراض بنده مواجه شدند از فروختن 
شکلات به بنده امتناع کردند و حتی  
بسته های شکلات را از روی چرخ بنده 
برداشتند. دوباره اعتراض بنده به این 
گران فروشی و تخلف  آشکار بالا گرفت 
و مراتب را به پلیس 11۰ گزارش دادم 
و همزمان با بازرسی تعزیرات هم تماس 
گرفتم که موفق نشدم  و با سماجت 
یکی از بسته ها را نگه داشتم  تا بتوانم 
این تخلف را پیگیری کنم . پلیس آمد 
و مراتب را به شکل گزارش درج کرد و 
بنده هم با همه توهینها و فشارهایی که 
بر بنده وارد شد فروشگاه را ترک کرم و 

با خودم عهد کردم به عنوان یک ایرانی 
و شهروند و یک روزنامه نگار به وظیفه 
شهروندی و رسانه ای و قطعا دینی خود 
عمل کنم و در مقابل این نوع تخلفات 
که به ظاهر کوچک هستند بایستم . در 
مسیر همه اش یاد این سخن معصوم 
بودم که بدترین گناه را گناهی دانسته 
که کوچک شمرده شود .و به واقع ما 
تخلفات  شمردن  کوچک  همین  با 
پیرامونمان اسباب تضیع حق خود را در 

مقیاس کلان فراهم آوردیم .
سرتان را درد نیاورم » بعد از پیگیری 
آیدین  معلوم شد شرکت  بنده  های 
شکلات صد گرمی بارکد ۲۶1۷۶۲را به 
مصرف گننده به قیمت ۶۰۰۰ تومان 
با  از همین محصول  که  کرده  اعلام 
همین بارکد  در تاریخ 1۶ / 11 / ۹۷ 

به هایپرمی  فروخته است. 
هایپرمی هم شکلاتها را در این تاریخ 
عرضه نمی کند چراکه مطلع از افزایش 

قیمت به 8۰۰۰ تومان بوده است .
قیمت  افزایش  از  قبلی  اطلاع  پیرو 
شکلاتها »در تاریخ 8/ 1۲ / ۹۷ و با 
قیمت جدید مصرف کننده ) 8۰۰۰ 
تومان ( همین کالا را از شرکت آیدین 
خریداری می کند و حالا دیگر وقت 
با ادعای افزایش  را مغتنم شمرده و 
قیمت  که  قبلی  قیمت »شکلاتهای 
را  شده  درج  آن  بر  تومان   ۶۰۰۰
می  جدید  قیمت  با  ها  قفسه  روی 
دادن  پوشش  برای  که  چرا  گذارند 
گران فروشی و احتکار خود به خیال 
خودشان ادله مشروع !! یافته اند  تا اگر 
اعتراض کنی فاکتور جدید را به شما 
نشان دهند تا مدعی شوند کارخانه 

بسته های با قیمت قدیم را به قیمت 
جدید به آنها فروخته است . ادعایی که 
شرکت ایدین با سند و مدرک کذب 
بودن آن را  با سند و مدرک گواهی 

می دهد .
حال بر همه ما چه به عنوان مسلمان و 
چه به عنوان شهروند فرض است که هم 
در غالب امر به معروف و نهی از منکر 
و هم در قامت یک معترض مدنی در 
مقابل هر نوع تضیع حق خود به شکلی 
قانونمند بایستیم و بر نهادهای نظارتی 
کشور هم این واجب است که به این 
اعتراضات مشروع ترتیب اثر فوری دهد 
تا ریشه این نوع فسادها خشکانده شود 
یاداداشتهایی  روزنامه سلسله  ما در   .
در باب چیستی و چگونگی و چرایی 
به شهروندان  تا  اعتراض درج کردیم 
این حق قانونی آنها را یاد اور شویم و 
بگوییم برای پالایش جامعه خود باید از 
همه ابزارهای قانونی برای مقابله با فساد 
استفاده کنیم تا نهادهای نظارتی کشور 
هم بتوانند با رصد بهتر مفاسد » ریشه 
آنها را هرچه بیشتر و بهتر بخشکانند . 
این یک نمونه از اعتراض مدنی و شیوه 
اعمال آن  است که  بنده با جدیت و 
جهد آن را پیگیری می کنم و قطعا در 
مقابل مفسده های  خردو کلان دیگر 
هم سکوت نخواهم کرد . ایران اسلامی 
باید به مراتب بلند توسعه و پیشرفت 
برسد و در این راه هرکدام ما به عنوان 
یک سرباز وظایفی داریم . این وظایف 
زدودن  برای   . ماست  ایرانیت  تعریف 
در  میهن »  مام  دامن  از  فساد  زنگار 

هرجایی  که هستیم مسئولیم .
قَالَ ربَِّ انصُرْنيِ عَلیَ القَْوْمِ المُْفْسِدِینَ

آقای دادستان لطفا به دستهای آلوده در جیب مشتری های هایپرمی اکباتان ورود کنید ؛

جیب بری لاکچری!

مهرداد تیموری

در باب انواع اعتراض؛

باید میان مطالبه صادقانه و حرکات وحشیانه تفکیک قائل شد
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3 اقتصادی

معاون اجتماعی پلیس راهنمایی و رانندگی 
روزگذشته،  بامداد   ۲ ساعت  حوالی  ناجا: 
مأموران گشت پلیس راهور در بزرگراه شهید 
مدرس متوجه سرعت غیرمجاز یکدستگاه 
سواری هیوندا توسان شده و دستور توقف آن 

را صادر کردند.
درخواست  هیوندا  راننده  از  راهور  مأمور 
مدارک شناسایی کرد، اما راننده این خودرو 

که مشخص شد فرهاد مجیدی از بازیکنان 
هیچ  که  کرد  ادعا  است،  کشورمان  فوتبال 
یک از مدارک شناسایی خود اعم از بیمه نامه، 

گواهینامه، کارت ماشین و ... را همراه ندارد.
راننده  از  راهور  پلیس  مأمور  قانون  برابر 
درخواست کرده تا در دستگاه تست سلامت 
فوت کند، متأسفانه آقای مجیدی از پذیرش 
درخواست مأمور پلیس راهور خودداری کرده 

و به این دلیل که فوتبالیست مطرحی است این 
کار را انجام نمی دهد و شروع به فیلم گرفتن از 

مأمور پلیس راهنمایی و رانندگی کرده است.
در نهایت خودروی توسان به دلیل سرعت 
غیرمجاز توقیف و به پارکینگ منتقل شد، در 
بررسی هایی که انجام دادیم، مأمور راهنمایی 
و رانندگی هیچ تخلفی نداشت و برابر قانون 

رفتار کرده است.

واکنش پلیس به ویدیوی اینستاگرامی فرهاد مجیدی

مامور پلیس راهور طبق قانون رفتار کرده است

محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و تحلیل گر بازارسرمایه

اپل در ادامه سیاست های ترامپ دست به این کار 
زده و با این کار، یک بار دیگر روحیه ضدایرانی خود 
خدمات  که  شرکتی  است.  گذاشته  نمایش  به  را 
بصورت  گوشی هایش  و  نداشته  ایران  در  رسمی 
رسمی و با قیمت های گزاف در ایران عرضه می شود، 
اکنون دیگر هیچگونه پشتیبانی نرم افزاری هم برای 

ایرانیان ندارد. 
احتمالی  محدودیت  بود  شده  اعلام  این  از  پیش 

به نظر  اکنون  ایرانی هاست و  انتظار  اپل در  بزرگ 
ایران  در  اگر  است.  داده  رخ  اتفاق  این  می رسد 
زندگی می کنید و کاربر آیفون هستید، احتمالاً واژه 
 Enterprise( سازمانی«  توسعه دهنده  »گواهی 
نصب  جهت   )Developer Certificates
گواهی های  آشناست.  کاملًا  شما  برای  اپلیکیشن 
توسعه دهندگان سازمانی، به شرکت ها اجازه می دهد 
تا بتوانند اپلیکیشن های خود را با کارمندان شان به 
اشتراک بگذارند، بدون اینکه نیاز باشد تا آن را در 
اپ استور و به شکل عمومی منتشر کنند. حال به 
بهانه ی سواستفاده بعضی شرکت ها و توسعه دهندگان 
خارجی برای انتشار اپلیکیشن های مستهجن، قمار و 
حتی کرک شده؛ اپل به دنبال جلوگیری استفاده از 

این روش است. 
ایرانی  اپلیکیشن های  این برای اولین بار نیست که 
سال  شهریورماه  از  شده اند.  مشکل  دچار   iOS
13۹۶ نیز شماری از اپلیکیشن های ایرانی به یکباره 
اینجاست  نکته  اپ استور حذف شدند.  فروشگاه  از 

که کسب  و کارهای ایرانی و پس از آنکه اپل همه 
اپلیکیشن های ایرانی را از اپ استور حذف کرد، به 

سراغ همین روش آمده اند.
در ادامه دور جدید اقدامات ناجوانمردانه شرکت اپل 
علیه ایران؛ از روز چهارشنبه هشتم اسفندماه 13۹۷ 
کاربران ایرانی گوشی های iOS با اختلال سراسری 
به  قادر  و  شده اند  مواجه  ایرانی  اپلکیشین های  در 
استفاده از آنها نیستند. بیانیه ی منتشر شده از سوی 
از برخی اپلیکیشن ها نشان می دهد دلیل این اختلال 
محدودیت هایی است که به تازگی از سوی اپل برای 

اپلیکیشن های ایرانی اعمال شده است.
اپلیکیشن هایی مانند آسان پرداخت، اسنپ، فون پی، 
پرداخت  و  بانکی  اپلیکیشن های  سایر  و  سیب اپ 
ایرانی از شامگاه چهارشنبه هشتم اسفندماه 13۹۷ 
روی گوشی های آیفون باز نمی شوند و بسیاری از 
کاربران قادر به انجام کارهای روزمره ی خود نیستند.
روی  ایرانی  اپلیکیشن های  کردن  باز  هنگام 
گوشی های آیفون خطایی ظاهر می شود که می گوید 

این اپلیکیشن از سوی اپل تأیید نشده است و تا زمان 
تأیید شدن آن قادر به استفاده نخواهید بود.

در این بین بسیاری از اپلیکیشن های ایرانی با اعلام 
به کاربران خود خبر داده اند که در حال  بیانیه ای 
تا  و  هستند  اپل  با  مشکل  این  رفع  برای  مذاکره 
زمان رفع این مشکل، کاربران می توانند از نسخه ی 
وب این اپلیکیشن ها استفاده کرده و از خدمات آن 

بهره مند شوند.

)iOS آغاز موج جدید دردسرها برای کاربران ایرانی آیفون و آیپد )سیستم عامل

اقدام جدید ضدایرانی شرکت اپل

علی قوامی
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ورزشی

گفت:  کشورمان  ملی  تیم  کماندار 
زمان زیادی تا شروع کسب سهمیه 
المپیک باقی نمانده است اما هنوز 

بلا تکلیفم.
زهرا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
نعمتی کماندار تیم ملی کشورمان 
در  حاضر  حال  در  داشت:  اظهار 
کیش حضور دارم و روزی ۹ ساعت 
تمرینات بدنسازی و تیروکمان را در 

برنامه دارم.
از  دور  که  شرایطی  در  افزود:  وی 
سختی  روزهای  و  هستم  خانواده 
را پشت سر می گذارم اما نمی دانم 
که به تیم ملی راه پیدا می کنم یانه. 
با  است.  برایم سخت  وضعیت  این 
این وجود به تمریناتم ادامه می دهم 
کردن  برافراشته  برای  همچنان  و 

پرچم کشورم تلاش می کنم.

قهرمان پارالمپیک لندن ادامه داد: 
در حال حاضر عضو تیم ملی نیستم 
شخصی  صورت  به  کیش  در  و 
با  که  اردویی  در  می کنم.  تمرین 
کیش  در  پارالمپیکی  ورزشکاران 
اما  زدم.  خوبی  رکوردهای  داشتم، 
کسب  مسابقات  تا  زیادی  زمان 
است  نمانده  باقی  المپیک  سهمیه 
و این در حالی که فرصت زیادی را 

برای تمرین و آماده سازی از دست 
داده ام.

نعمتی یادآورشد: زمان کمی برایم 
باقی مانده است و در شرایط ناامید 
کننده ای قرار گرفته ام. البته آنچه که 
برعهده من بود انجام داده ام و حالا 
منتظر تصمیمات مسئولان هستم تا 

به وضعیتم رسیدگی کنند.
وی تصریح کرد: در شرایط با ثباتی 
قرار ندارم. در این خصوص به من 
هفته  این  که  بود  شده  داده  قول 
جلسه مشترک لازم میان مسئولان 
پارالمپیک  و  تیروکمان  فدراسیون 
اتفاق  این  امیدوارم  شود.  برگزار 
هرچه زودتر رخ بدهد و از بلاتکلیفی 

خارج شوم.
کماندار کشور مان گفت: دو ماه به 
المپیک و  توزیع سهمیه  مسابقات 
پارالمپیک باقی مانده است اما هنوز 
بلاتکلیفم. این رقابت ها به میزبانی 
برگزار می شود که در بخش  هلند 
شرکت  ورزشکار   18۰ المپیک 
می کنند اما فقط 8 سهمیه توزیع 
می شود. کسب این سهمیه ها نیاز 
به آمادگی بسیار بالایی دارد. این در 
حالی است که اصلا وضعیتم برای 

مسابقات هلند مشخص نیست.

زهرا نعمتی:

برای کسب سهمیه المپیک و پارالمپیک هنوز بلا تکلیفم

حاتم طایی فوتبال
 بدون نقاب

قاب های  از خاص ترین  یکی  شاید   - بهروش  رسول 
فوتبال ایران به ثبت رسید؛ تصویری از حسین هدایتی 
که با لباس زندان کنار ده متهم دیگر اخلال در نظام 
محاکمه  و  نشسته  دادگاه  جلسه  در  کشور  اقتصادی 
می شود. همانطور که از عنوان »متهم« برمی آید، لااقل 
احراز نشده و  از سوی هدایتی  انجام جرمی  اینجا  تا 
تشخیص  که  است  قضایی  مراجع  صلاحیت  در  این 
فقط یک  اما  نه،  یا  داشته  و خطایی  او خبط  بدهند 
نتیجه  به  پیش  مزایده چند سال  کنید  تصور  لحظه 
می رسید و الان حسین هدایتی به عنوان مالک رسمی 
و قانونی صددرصد سهام پرسپولیس شناخته می شد؛ 
در این صورت چه بر سر سرخپوشان می آمد؟ آیا جز 
بدهی  از  بخشی  به عنوان  باید  تیم  این  است که  این 
1۵۰۰میلیارد تومانی هدایتی به بانک سرمایه مصادره 
می شد و دادستانی و قوه قضاییه کنترل آن را به دست 
می گرفتند؟ بنابراین خوب است حالا که دولت برای 
و  مزایده  از  حرف  دوباره  عوام  دل  آوردن  به دست 
سرنوشت  به  دقیق تر  کمی  می زند،  خصوصی سازی 

امثال هدایتی نگاه کند.
این یک سوءتفاهم بزرگ است؛ یک ریسک پرمخاطره 
او بگیرد. احتمالا  از  که ممکن است همه  چیز آدم را 
از سرمایه گذاران شهرت طلب بخش خصوصی  خیلی 
تصور می کنند فوتبال یک »سایه سار امن« است که در 
آن می توانند برای خودشان اسم و رسمی دست و پا 
کنند و از گمنامی بیرون بیایند. آنها اما نمی دانند که 
این لعنتی »دامگه حادثه« است؛ جایی که بیشتر از 
قبل زیر ذره بین می روی و باید تاوان خیلی چیرها را 
پس بدهی. یکی مثل بابک زنجانی که انگار کاسبی از 
تحریم و اندوختن آن ثروت افسانه ای هم باعث ارضای 
عطش روحی اش نشد، امتیاز راه آهن را خرید تا لابد 
به دست  را  دایی  علی  با  کردن  بازی  تخته نرد  مجال 
بیاورد، اما آخر این قصه چیزی نبود که او انتظارش 
را داشت؛ درست مثل قصه مه آفرید خسروی و داماش 
یا همین هدایتی  اهواز  استقلال  و  گیلان، شفیع زاده 
وگرنه  دانه درشت ها هستند،  تازه  اینها  پرسپولیس.  و 
بومی،  با مقیاس  استان ها هم می توان  از  بسیاری  در 
سرمایه گذاران ماجراجوی زیادی را پیدا کرد که برای 
کسب شهرت یا شاید هم رانت خواری و پولشویی وارد 
درآوردند.  محبس  از  سر  بند،  در  پا  و  شدند  فوتبال 
موضوع ساده تر از حد تصور است؛ وقتی فوتبال ایران 
درآمد ندارد، یک تاجر سالم چرا باید پولش را وارد این 
حوزه کند؟ وقتی کسب نداریم، چطور می توانیم کاسبی 

مجاز داشته باشیم؟
این لباس آبی زندان، آخرین ضربه هدایتی به حیثیت 
و هویت سرخ پرسپولیس است. همه اتفاقات ده سال 
ببینید هر کجا که هدایتی  تا  کنید  مرور  را  گذشته 
از  خورد؛  زمین  تیم  این  شد،  نزدیک  پرسپولیس  به 
عضویت نافرجام و جاه طلبانه او در هیأت مدیره لیگ 
هشتم که به فروپاشی مدافع عنوان قهرمانی انجامید تا 
یاغی و صله بگیر بار آوردن بازیکنان تیم و البته داستان 
کارنامه جناب  از  لکه اش  که  و خیریت  طارمی  ابدی 
اما جماعت  اینها  با همه  نخواهد شد.  پاک  عابربانک 
طماع و ظاهرپرست، او را به خاطر صنار پولی که برای 
پرسپولیس کنار می گذاشت مدام تر و خشک می کردند 
و در آن شوی مسخره، شنل جاودانگی تاریخ باشگاه را 
هم بر تنش پوشاندند. کاش اما می دانستیم تیم بزرگی 
مثل پرسپولیس بیشتر از اینکه مدیون این قبیل تجار 
پرهیاهو باشد، زخم خورده از فرصت طلبی آنهاست. آنکه 
دیروز به عنوان مخل اقتصاد مملکت در دادگاه محاکمه 
شد، نسبتی با پرسپولیس ندارد. اگر قرار بود نماینده 
پرسپولیس در چنین دادگاهی حاضر باشد، به جای 
صندلی متهم باید بر مسند دادستان می نشست و از 
اعتبار بر باد رفته باشگاهی خونخواهی می کرد که قربانی 
به شهرت رسیدن هدایتی شد؛ وگرنه همین الان هم او 

نباید »تیتر یک« می شد.

دریچه

مجمع سالیانه هیئت والیبال البرز با 
مدیرکل  فدراسیون،  رییس  حضور 
ورزش وجوانان البرز و منتخب فعالان 
این ورزش برگزار شد و عملکرد این 
هیئت ورزشی در سال های ۹۶ و۹۷ 

مورد ارزیابی قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، در مجمع 
عمومی سالیانه هیئت والیبال البرز 
که پیش از ظهر )چهارشنبه( برگزار 
رییس  پیرمحمدی  عبدالعلی  شد، 
ضمن  البرز،  استان  والیبال  هیئت 
های  فعالیت  اهم  از  گزارشی  ارائه 
انجام شده با بیان اینکه تمام ظرفیت 
های ممکن برای توسعه این ورزش 
است  گرفته شده  کار  به  استان  در 
اظهار کرد: برگزاری لیگ های استان 
اعزام  کنار  در  مختلف  سطوح  در 
منظم تیم های منتخب به مسابقات 
کشوری انجام شد و نتایج خوبی هم 

از آن حاصل شد.
افزود:  پیرمحمدی  عبدالعلی 
محوریت  با  ورزشی  هیئت  این 
آموزش  حوزه  در  فلاحت  سالن 
واستعدادیابی نیز بسیار پرکار بود و در 
جهت ارتقا مربیان و داوران نیز کلاس 

های مختلفی را برگزار کرد.
وی رونق والیبال در البرز را ماحصل 
تلاش باشگاه ها و برنامه ریزی کمیته 
هاو هیئت های شهرستانی وحمایت 
اداره کل ورزش و فدراسیون والیبال 

دانست و از زحمات آنها قدردانی کرد.
فدراسیون  داوری سرپرست  افشین 
والیبال نیز در این جلسه از واگذاری 
به  آینده  سال  در  مهم  رویدادهای 

استان البرز خبر داد.
مهمی  ی  نکته  کرد:  اظهار  داوری 
و  جلسات  تمامی  در  بنده  که 
مجامع مطرح می کنم، بحث توجه 
به پیشکسوتان و استفاده از دانش، 
تجربه و توانایی این عزیزان در جهت 

رشد و توسعه والیبال است.
وی افزود: در واقع یکی از بخش های 
اصلی و ویترین در ورزش قهرمانی، 
پیشکسوتان هستند که گاها آن طور 

که باید مورد توجه قرار نمی گیرند.
داوری با اشاره به لزوم نگاه ویژه تر 
به ورزش بانوان گفت: در فدراسیون 
والیبال بانوان و آقایان به یک اندازه 
مورد توجه قرار گرفته و حمایت می 

شوند.
در  بالا  پتانسیل  دارای  را  البرز  وی 
ارزیابی  بزرگ  مسابقات  از  میزبانی 
کرد و خبر داد: سعی داریم تا سال 
آینده میزبانی رویدادهای مهمی را به 

استان البرز واگذار کنیم.
تاکید  والیبال  فدراسیون  سرپرست 
کرد: جذب بخش خصوصی یکی از 
مهمترین اقداماتی است که هیئتها 
و  داده  قرار  توجه  مورد  بایست  می 
تنها منتظر کمک از سوی فدراسیون 

 ۹8 سال  نباشند.در  کل  اداره  و 
باشگاههای والیبال کشور را بر اساس 
از شاخص ها ستاره دار  یک سری 
خواهیم کرد تا باشگاههای برتر کشور 
بر این اساس مشخص و معرفی شوند.
امیر غفرانی مدیرکل ورزش و جوانان 
استان البرز والیبال را از رشته ای پر 
البرز ارزیابی کرد  طرفدار در استان 
استان  ورزش  برای  وگفت:سال ۹۷ 
البرز سال آموزش بود و خوشبختانه 
در  خوبی  به  نیز  ورزشی  هیئتهای 
مباحث آموزش مربیان، ورزشکاران 

و داوران فعالیت کردند.
افزود: هر قدر نقش مربیان در  وی 
کار آموزش را پر رنگ تر کنیم در 
قهرمانی موفق تر خواهیم بود و بر 
همین اساس سال ۹8 نیز این مهم 

را با جدیت ادامه خواهیم داد.
غفرانی اضافه کرد: سال ۹8 علاوه بر 

آموزش، بحث روانشناسی ورزشی را 
نیز اضافه کرده و از همه هیئتها می 
خواهیم که به این مسئله توجه ویژه 

ای داشته باشند.
وی با تاکید بر موضوع برنامه محوری 
هیئتهای ورزشی عنوان کرد: هیئت 
والیبال استان البرز برنامه های خوب 
و جامعی را برای سال ۹8 در حوزه ها 

و سطوح مختلف تدارک دیده است.
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز 
بیان کرد: سعی داریم تا در سالهای 
آینده نیز سالن شهید فلاحت کرج 
در اختیار هیئت والیبال قرار گیرد. 
وی والیبال را از رشته های پرطرفدار 
در استان البرز دانست و تصریح کرد: 
والیبال استان البرز پتانسیل و توان 
بسیار بالایی دارد که امثال محمودی 
ها، موسوی ها و ترکاشوندها ثمره و 
نتیجه ی این توان و استعداد هستند.

در مجمع سالیانه هیئت والیبال البرز عنوان شد

البرز در سال ۹۸ میزبان 
رویدادهای مهم والیبال می شود
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بازگشت طارق همام به
 تمرینات استقلال

بازیکن عراقی استقلال روز جمعه در تمرینات این تیم حاضر شد.
به گزارش »دنیای هوادار«،طارق همام بازیکن عراقی استقلال 
روز جمعه در تمرین بازیکنان استقلال حاضر شد تا در کنار 

دیگر بازیکنان حضور داشته باشد.
همام که در جریان جام ملت های آسیا دچار مصدومیت از 
ناحیه کشاله پای خود شده بود، از شروع نیم فصل دوم در 
تمرینات استقلال حضور نداشت و طبیعتا برای آبی ها نیز به 

میدان نرفته بود.
شفر که در خط حمله کمبودی ندارد، احتمالا از دو هفته 
آینده می تواند طارق را برای حضور در ترکیب اصلی استفاده 
کند و با حضور این بازیکن، ترافیک خط حمله استقلال بیش 

از گذشته خواهد بود.

ترابی: از ازبکستان خاطره خوبی دارم
جوان ملی پوش پرسپولیس با ابراز رضایت از برد این تیم 
در خصوص ضربه پنالتی گفت: تا نبینم نمی توانم صحبت 

درستی داشته باشم.
به گزارش »دنیای هوادار«،مهدی ترابی بعد از پایان بازی 
مقابل صنعت نفت آبادان که در نهایت با برد پرسپولیس 
در مقابل این تیم  خاتمه پیدا کرد در حضور خبرنگاران 
گفت:»من همه تلاشم را انجام می دهم  تا در ادامه فصل 

بتوانم  همین طور کار کنم تا دل هواداران را شاد کنم. «
ترابی درباره بدشانسی خودش در این بازی گفت:  بله تا 
حدی بد شانس هم بودم  ولی باز هم خدا را شکر می کنم 
که توانستیم ببریم که خیلی برای ما مهم بود و انشاءالله که 
بتوانیم در ادامه فصل هم  بهتر از این کار کنیم چون تیم 
ما ظرفیت بسیار بالایی دارد و قطعا می توانیم بازی های 

بهتری را به نمایش بگذاریم.«
او درارتباط با بازی های آسیایی هفته آینده مقابل پاختاکور 
ازبکستان  اظهار داشت:» من خودم اولین تجربه بازی های 
آسیایی را پشت سرمی گذارم و امیدوارم که بتوانم در اولین 
بازی عملکرد خوبی را به اجرا بگذارم . ضمن این که خاطره 
خوبی از بازی با تیم ملی ازبکستان دارم  و امیدوارم که بتوان 

عملکرد خوبی را  در بازی های آسیایی داشته باشم .

تمجید هافبک الوصل از
 ذوب آهن ایران

هافبک تیم الوصل امارات از تیم ذوب آهن به عنوان تیمی 
شناخته شده و قابل احترام در لیگ قهرمانان آسیا یاد کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، الوصل امارات یکی از تیم های 
این  یک  گروه  در  آسیا ۲۰1۹  قهرمانان  لیگ  در  حاضر 
رقابت ها با تیم های النصر عربستان، الزورا عراق و ذوب آهن 

ایران همگروه شده است.
علی سالمین هافبک الوصل درباره شرایط گروهش در این 
فصل لیگ قهرمانان گفت: بازی با النصر سخت ترین بازی ما 
در مرحله گروهی لیگ قهرمانان خواهد بود. هر دو تیم از هم 
شناخت دارند و خوشحالیم که در بازی نخست در خانه برابر 
آنها قرار می گیریم. الزورا تیم ناشناخته ای است ولی با توجه 
به پیشرفتی که فوتبال عراق در این سال ها داشته است 
باید اعتراف کنیم بازی دشواری در پیش خواهیم داشت. 
ذوب آهن نیز تیم خوب و شناخته شده ای در لیگ قهرمانان 
آسیا است و هر وقت در این رقابت ها حاضر بوده توانسته در 
مرحله گروهی عملکرد خوبی داشته باشد و در خیلی از 

مواقع به دور حذفی نیز راه یافته است.
این هافبک اماراتی ها در پایان گفت: امیدوارم امسال، سال 
موفقیت الوصل در لیگ قهرمانان آسیا باشد. باید بتوانیم 
بهترین عملکرد خودمان را در این رقابت ها نشان دهیم. قطعاً 
قهرمانی در لیگ قهرمانان بسیار سخت خواهد بود ولی من 
مطمئن هستم امسال می توانیم سرنوشت متفاوتی در این 

رقابت ها داشته باشیم.

خبر

مورد  در  فوتسال  فنی  کمیته  عضو 
تیم  قهرمانی  پاداش  نشدن  پرداخت 
گفت:  درآسیا  بانوان  فوتسال  ملی 
یک  و  باشم  داشته  سردرد  الان  اگر 
ماه دیگر مسکن بخورم دردی را دوا 
نمی کند، امیدوارم قبل از عید پاداش ها 

پرداخت شود.
دهه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
از  خبری  و  گذشت  ماه  اسفند  اول 
بانوان نشد.  پاداش تیم ملی فوتسال 
این تیم  از قهرمانی  پاداشی که پس 
بود  قرار  ماه سال ۹۷  اردیبهشت  در 
پرداخت شود، اکنون ۹ ماه است که 
به تعویق افتاده. آخرین تاریخ اعلامی 
پرداخت از طرف فدراسیون فوتبال تا 
پایان اسفندماه ۹۷ است. هر چند در 
این مدت کشور از نظر شرایط اقتصادی 
نوسانات زیادی داشته و با افزایش زیاد 
قیمت ارز رو به رو بوده ایم به گونه ای 
که پاداش بازیکنان در این زمان ارزش 
ریالی کمتری پیدا کرده اما نباید بیش 
از این پرداخت حق این بازیکنان را که 

با اهتزاز پرچم ایران بر بام آسیا برای 
به  کردند  آفرینی  افتخار  کشورمان 

تعویق انداخت.
فنی  کمیته  عضو  شمسایی،  وحید 
ایسنا گفت:  این مورد به  فوتسال در 
یک  و  باشم  داشته  سردرد  الان  اگر 
ماه دیگر مسکن بخورم دردی را دوا 
نمی کند. من هم معتقدم بانوان باید 
می گرفتند.  را  پاداش هایشان  زودتر 
یک ماه است وارد کمیته فنی شدم 
رسیدن  برای  هستم  که  لحظه ای  تا 
بازیکنان به پاداش شان تلاش می کنم. 
امیدوار همانطور که گفتند قبل از عید 
پاداش ها به حساب بازیکنان واریز شود.
او در این مورد افزود: جز کسانی هستم 
که نسبت به پاداش های بانوان، آقایان 
و تیم ساحلی در جلسات کمیته فنی 
صحبت کردم و روی این قضیه می مانم. 
آقای پرهیزگار نامه پاداش ها را به تاج 
فدراسیون  مدت  این  در  است.  داده 
بیشتر  داشت،  سختی  دوره  فوتبال 
پاداش ها به سمت جام جهانی و جام 

ملت ها سوق داده می شد.
که  این سوال  به  پاسخ  در  شمسایی 
فوتسال  پاداش  عید  از  قبل  تا  آیا 
شب  گفت:  می شود؟  پرداخت  بانوان 
و  است  قیمت  یک  دلار  می خوابیم 

صبح قیمتی دیگر. هیچ چیزی قطعیت 
تلاش  شخصه  به  خودم  ولی  ندارد. 
می کنم این اتفاق بیفتد. اگر قرار باشد 
روی یک صندلی بنشینیم و جز به به و 

چهچه کاری نکنیم به درد نمی خورد.

در واکنش به پرداخت نشدن پاداش تیم ملی فوتسال بانوان  

شمسایی: خوردن مسکن برای سردرد یک ماه پیش، دردی دوا نمی کند!

بحران بدهکاری و کمبود منابع مالی 
در تیم های لیگ برتری با شروع نیم 
از  برخی  و  دوم جدی تر شده  فصل 
تیم ها توان پرداخت هزینه های جاری 

خود را هم ندارند.
شروع  هوادار«،با  »دنیای  گزارش  به 
نیم فصل دوم لیگ برتر و فشرده تر 
شدن رقابت های باشگاهی در ایران، 
خود  به  جدی تری  چهره  مسابقات 
جدول  بالای  در  تعدادی  می گیرد. 
کسب  و  قهرمان  به  رسیدن  برای 
تلاش  آسیا  قهرمانان  لیگ  سهمیه 
به  فانوس  تیم  چندین  و  می کنند 
دست هم برای فرار از مهلکه سقوط، 

جان خواهند کند.
ایران،  در  مسابقات  بودن  فرسایشی 
امکانات،  و  تجهیزات  پایین  کیفیت 
البته  نبود ساز و کار مناسب و صد 
فصل  نیم  شروع  از  مالی  مشکلات 
تیم ها  غالب  درد  مسابقات،  پایان  تا 
می شود. وضعیت کنونی نه مختص 
به این فصل بلکه از سال ها قبل ریشه 
در لیگ دوانده و تیم های با پشتوانه 
مالی مناسب هم از این قاعده مستثنی 

نیستند.
در یکی، دو هفته اخیر تعداد زیادی 
از تیم ها، مربیان، بازیکنان و مدیران 

از این موضوع گلایه کردند و همیشه 
مُسکن های مقطعی چاره کار تیم ها 
داروی  نتوانسته  کسی  هنوز  و  بوده 

قطعی برای تیم ها ایرانی را پیدا کند.
که  پرسپولیس  و  استقلال  کنار  در 
ورزش  وزارت  و  دولت  صاحب شان 
است و از بیشترین حمایت های مادی 
با  روزها  این  برخوردارند،  معنوی  و 
عوامل  و  بازیکنان  اعتصاب  احتمال 
فنی تیم دست و پنجه نرم می کنند 
و مدیران هر دو تیم تاکنون با اقدامات 
کار  این  از  وعید  و  وعده  و  مقطعی 
جلوگیری کرده اند؛ هر چند پایبندی 
باشگاه  نام  و  هواداران  به  بازیکنان 
راستای  در  اعتصاب  از  خودداری  و 
جلوگیری از متضرر شدن تیم ها هم 
موضوعی است که تا به حال موجب 
خودداری بازیکنان از این اقدام شده 
خبر  مدت  این  در  که  کیست  اما 
نبود زمین تمرین و پرداخت نشدن 

مطالبات بازیکنان را نشنیده باشد.
پژمان منتظری، مدافع و کاپیتان دوم 
استقلال که اخیراً به انتقاد از وضعیت 
تیمش پرداخته بود، فاش کرد که وریا 
غفوری به خاطر ناهموار بودن زمین و 
کمانه کردن توپ به سوی صورتش 

مصدوم شده است.

نیز  پایتخت  اردوگاه سرخپوشان  در 
و  است  منوال  همین  به  وضعیت 
بازیکنان این تیم از پرداخت نشدن 
بدهی  آوردن  بالا  و  مطالباتشان 
صرفاً  هم  آن ها  ولی  شدند  معترض 
هوادارانش  و  پرسپولیس  خاطر  به 
از هر کاری برای احقاق حقوق خود 

خودداری کردند.
وضعیت به این دو تیم ختم نمی شود. 
تیم  این  متولی  که  سایپا  بازیکنان 
کشور  بزرگ  خودروساز  دو  از  یکی 
ماه  سه  از  که  کردند  فاش  است، 
اخیر تاکنون حقوق نگرفته اند اما در 
زمینه تجهیزات نیز این تیم بازی خود 
زمین  در  را  آسیا  قهرمانان  لیگ  در 
که  کرد  برگزار  قدس  شهر  شهدای 
از هر  گل و لای زمین چمن بیش 
چیزی در ذوق مخاطب می زد و قطعاً 
به چهره بین المللی فوتبال ایران هم 

ضربه زده است.
دو  عنوان  به  نساجی  و  سپیدرود 
دو  یکی،  در  که  کشور  شمالی  تیم 
فصل اخیر و بعد از سال ها حضور در 
لیگ  به  توانستند  پایین،  لیگ های 
و  حال  روزها  این  کنند،  صعود  برتر 
مالی،  وضعیت  حیث  از  خوشی  روز 
زمین تمرین و سایر امکانات ندارند. 
علی کریمی به دلیل همین مشکلات 
استعفا داده است. حتی پیش از شروع 
لیگ برتر هم به دلیل نبود زیرساخت 
مناسب، هر دو تیم تصمیم به برگزاری 
بازی های خود در زمین چمن مصنوعی 
گرفتند اما اخیراً وضعیت آشفته تر هم 

شده است.
تیم های  در  هم  شرایط  بحرانی ترین 
منتسب به وزارت نفت است؛ تیم هایی 
مانند صنعت نفت آبادان، نفت مسجد 
سلیمان و پارس جنوبی جم با بحرانی 

جدی و کمبود منابع مالی دست و 
را  چشم شان  و  می کنند  نرم  پنجه 
تبلیغات  از محل  که  پولی  اندک  به 
دوخته اند  می رسد،  فوتبال  محیطی 
اما این پول در مقایسه با هزینه های 
رایج تیم ها بسیار ناچیز است. علیرضا 
مرزبان، سرمربی نفت مسجد سلیمان 
تاکید کرد که بیشتر از مسائل فنی، 
برای  مالی  منابع  کردن  پیدا  درگیر 
تیمش است چرا که اکنون به هتل ها 
و شرکت های هواپیمایی هم بدهکار 

هستند.
بحران  که  نیست  پوشیده  کسی  بر 
کنونی تیم ها و حال و روز نه چندان 
شاداب مدیریت ورزشی باشگاه نشأت 
اقتصادی  کار  و  ساز  نبود  از  گرفته 
مناسب در فوتبال ایران است، اقتصادی 
که در همه کشورهای صاحب فوتبال 
از  درآمدزایی  به  وابسته  پیشرفته  و 
فروش  تلویزیونی،  پخش  حق  کانال 
فروشی،  بلیت  وابسته،  محصولات 
فروش  و  خرید  و  محیطی  تبلیغات 
بازیکن است اما این سبک از مدیریت 
ورزشی نه تنها در ایران نشاخته شده 
و نیست، بلکه مسئولان و قانون هم 
در برخی از موارد از جمله حق پخش 
تلویزیونی، حقوقی برای فوتبال قائل 

نیست.
مانند  تیم هایی  مهلکه،  این  در 
تراکتورسازی، ماشین سازی و پدیده 
بخش  گذاری  سرمایه  واسطه  به 
خصوصی که بعید به نظر می رسد 
داشته  رشته  این  از  هم  درآمدی 
باشند، فعلاً در بحران به سر نمی برند 
و توانستند جان سالم به در کنند ولی 
معلوم نیست که این مسیر یک طرفه 
یعنی هزینه بدون بازگشت سرمایه تا 

کجا ادامه خواهد داشت.

وقتی هیچ تیمی در امان نیست

چرا لیگ فوتبال ایران با بحران مالی روبرو است؟



6
روزنامه اقتصادی - ورزشی

شنبه 11  اسفند 1397 - شماره 192

ورزشی

مسئولین وزارت ورزش مدام وعده می دهند 
اما کمتر به وعده خود عمل می کنند.جامعه 
کشتی از یک بام و دو هوای  مسئولین یاد 

شده خسته شده اند.
آنچه من  می گویم درد دل بسیاری از گوش 
شکسته هاست و اغلب آنان از فضایی که 
در کشتی ایجاد شده  و نوعی بلاتکلیفی و 
سردرگمی را به وجود آورده خسته شده اند. 
در واقع کل جامعه کشتی در حاشیه است و 
اهالی این ورزش نمی دانند  در شرایط حاضر  
با چه کسانی  جه کسی متولی کار است، 
باید صحبت کنند و باید چگونه برنامه ریزی 

داشته باشند؟

این سخنان مراد محمدی است که یکی از 
بهترین نتایج تاریخ کشتی را رقم زده. وی 
حرف ها و گلایه های زیادی برای گفتن دارد 
از جمله اینکه آقایان تاریخ های متعددی را 
برای ثبت نام انتخابات کشتی ارائه می دهند 
اما در نهایت هیچ کدام محقق نمی شود. اگر 
واقعا خواهان حفظ شرایط موجود هستند، 
اعلام کنند تا همه بدانند قرار است اوضاع 
قرار  هم  اگر  باشد.  داشته  تداوم  همینطور 
است انتخابات روند قانونی خود را طی کند 
یکبار برای همیشه بی آنکه تاریخ را تغییر 
دهند زمان ثبت نام و انتخابات را اعلام کنند.
وی ادامه داد: حرفی که من میزنم به خاطر 
این نیست که ذینفع و یا قصدی برای اداره 
امور فدراسیون داشته باشم بلکه به عنوان 
عضوی از خانواده کشتی نگران آینده این 
ورزش هستم. نه کاندیدا هستم و نه اصولا 
در حال حاضر در امور کلان کشتی درگیرم 
اما چون از فضای جامعه کشتی اطلاع دارم، 
می دانم که این بلاتکلیفی به نفع این ورزش 

اول نیست.

که    کرده  اشاره  نیز  نکته  این  به  محمدی 
ضمن  که  است  رییسی  نیازمند  کشتی 
تخصص،  داشتن  و  رشته  این  از  شناخت 
تزریق  ورزش  این  به  کافی  منابع  بتواند 
نام   ثبت  از  که صحبت  آنهایی  همه  کند. 
کافی  تخصص  کننداز  می  انتخابات  برای 
اعضای  نهایت  در  امیدوارم  اما  برخوردارند 
مجمع به کسی رای بدهند که توانایی جذب 
منابع غیر مصوب را داشته باشد. به عبارت 
اعتماد  به کسی  باید  اعضای مجمع  دیگر 
کنند که متقابلا او نیز به قاطبه جامعه کشتی 

اعتقاد داشته باشد.

حرف مراد سخن جامعه کشتی است
بسیاری  حال  زبان  محمدی  مراد  حرف 
از چهره های شاخص و تاثیرگذار کشتی 
است. آنها نیز برخلاف مسئولین بی تفاوت 
ورزش، نگران این رشته مدال آورند. نگران 
آنکه دست های پشت پرده  زمام امور آن 
را به غریبه ها بسپارند. غریبه هایی که حتی 
شنیدن نام آنان به عنوان رییس  ضعیف ترین 

فدراسیون ها ناخوشایند است چه برسد به 
کشتی که یک عمر افتخار و اقتدار پشت آن 
خوابیده. روشن نیست مسئولین ناوارد ورزش 
با کدام استدلال و تفکر در اندیشه  آوردن غیر 
ورزشی ها و سیاسی ها به عرصه ورزش  آن 
هم کشتی هستند؟ اصلا این اسامی که بعضا 
برای ریاست فدراسیون کشتی از آنان نام برده 
می شود کجای کار ورزش و حتی سیاست 
اداره  توان  تنها   نه  نام هایی که  هستند؟ 
یک مجموعه چند نفره را ندارند بلکه از زیر 

و بم ورزش هم اطلاع ندارند اما گویا برخی 
از دست اندرکاران ورزش بی علاقه نیستند 
پای چنین افرادی را به ورطه کشتی بکشانند. 
باید به صاحبان چنین تفکراتی یادآور شویم 
را  ورزش  عرصه  توانند  نمی  این  از  بیش 
خصوصا  دهند.  قرار  خود  ترکتازی  محل 
اینکه رشته مدال آور و پهلوان پروری چون 
کشتی که ریشه در فرهنگ و آیین ما ایرانی 
ها دارد نمی تواند جولانگاه چهره های ناورد و 

غیرمتخصص باشد.

مراد محمدی:

  گوش شکسته ها نگران کشتی هستند

محمدرضا کاظمی

ورزشگاه اختصاصی استقلال افتتاح شد
ورزشگاه امام رضا که در سال ۹4 توسط شهرداری به باشگاه استقلال 
اهدا شده بود، پس از 3 سال باحضور مدیرعامل و عضو هیات مدیره 

این باشگاه به همراه شهردار منطقه 18 تهران افتتاح شد.
دارد،  مصنوعی  چمن  که  ورزشگاه  این  افتتاحیه  مراسم  در 
امیرحسین فتحی، احمد سعادتمند رئیس هیئت مدیره باشگاه 
استقلال، اصغر حاجیلو سرپرست تیم استقلال، هادی مباشری 
معاون اجرایی، اکبر رضایی فر مشاور مدیر عامل، حجت الاسلام 
مالک مسئول فرهنگی، محمد حسین زرندی مدیر روابط عمومی 
و حامد حاجیلو مدیر کمیته تشریفات استقلال در محل ورزشگاه 

امام رضا )ع( حضور داشتند.
محمد  رجبی،  رضا  فریبا،  بهتاش  کشاورز،  مهدی  همچنین 
نوازی، سیروس دین محمدی، علیرضا اکبرپور از پیش کِسوتان 
استقلال در این مراسم حضور داشتند. در ابتدای مراسم فیاض 
شهردار منطق 18 تهران دقایقی را سخنرانی کرد و سپس نوبت 

امیرحسین فتحی بود که برای حاضران صحبت کند.
امیر حسین فتحی در مراسم افتتاح ورزشگاه امام رضا گفت: 
اینجا مجموعه ای برای استعدادیابی است و ما می خواهیم در این 
ورزشگاه استعدادهای جوانان این منطقه را پرورش دهیم و از این 
منطقه فوتبال خیز بهره لازم را برای استقلال ببریم. امیدوارم بستر 
لازم فراهم شود تا خانواده ها روزی در کنار یکدیگر تماشاگر فوتبال 
باشند. از همه بزرگواران حاضر در این مراسم از جمله پیشکسوتان 

استقلال برای حضور در این مراسم تشکر می کنم.

های  حاشیه   - کاظمی  محمدرضا 
های  یادداشت  طی  که  احتمالی 
متعدد به امکان ظهور آنها در عرصه 
ورزش اول اشاره کرده و به مسئولین 
بودیم   هشدارداده  ورزش  وزارت 
ممکن است این حواشی به کشتی 
آسیب رسانده و موجبات افتراق اهالی 
این ورزش را فراهم آورد به حقیقت 

نزدیک می شود.
اعلام زمان  درنگ طولانی مدت در 
ثبت نام نامزدهای فدراسیون کشتی 
تاخیر در تعیین تکلیف مدیریت  و 
این ورزش باعث شد تا ابتدا حامیان 
و هواخواهان نامزدها نسبت به رقبای 
گشایند  تخریب  به  زبان  احتمالی 
و سپس برخی از نامزدها مجبور به 
اظهار نظر در راستای دفع حملات 
کنند  خود  موقعیت  تحکیم  یا  و 
نارضایتی و  که همین امر موجبات 
حواشی فراوانی را فراهم کرد. در این 
میان خصوصا اظهارات و نقطه نظرات 
برخی در رسانه های مجازی فضا را 
بیش از پیش رو به کدورت و تیرگی 

پیش برد.
از  یکی  که  رسید  جایی  به  کار 
به  منتسب  احتمالی  نامزدهای 
ای  مقایسه  انتشار  با  ورزش  وزارت 
رقیب،  احتمالی  نامزدهای  تصاویر 
و  خود  از  فروتر  و  زیردست  را  آنان 
نگاه  کرد.این  قلمداد  محترم  اخوی 
ازبالا که متاسفانه همیشه و در همه 
نسبت  یادشده  برادران  توسط  حال 
به دیگران اعمال می شد باردیگر به 
شیوه دیگر خودنمایی کرد. البته آن 
تصاویر تحقیر آمیز از سوی حواری 
نامزدهای دیگر بی جواب نماند و آنان 
معاونت  از خجالت  مقتضی  نحو  به 

محترم وزارت ورزش در آمدند. حتی 
کار به جایی رسید که چهره شاخص 
علیرضا  چون  بزرگی  قهرمان  و 
حیدری در مقام یکی از کاندیداهای 
فدراسیون  ریاست  احراز  احتمالی 
شخصا وارد میدان شده و جواب فرد 

مورد نظر را داد.

حاشیه  این  مقصر  کسی  چه 
هاست؟

تردیدی نیست که معاونت پارلمانی 
و امور استان های وزارت ورزش که 
با تکیه برجایگاه سازمانی و موقعیت 
خود با سفر به استان ها و شهرهای 
انتخابات  مهندسی  شائبه  مختلف 
زنده  عمومی  اذهان  در  را  کشتی 
کرد در بروز مجادلات اخیر کشتی 
که  وی  نیست  روشن  است.  مقصر 
ریاست  مجلس،  نمایندگی  سابقه 
وزارت  معاونت  و  کشتی  فدراسیون 

ورزش را در کارنامه دارد به چه دلیل 
باید همچنان با جدیت پیگیر ریاست 
فدراسیون کشتی باشد؟ او و برادرش 
به اندازه کافی از کنار ورزش و کشتی 
بهره برده و از این نمد برای خود کلاه 
ساخته اند که اجازه دهند دیگران نیز 
شانس خود را جهت ورود به انتخابات 
فدراسیون مذکور بیازمایند. در سوی 
دیگر ماجرا کوتاهی و ضعف مسئولین 
برادر  دو  این  از  کم  ورزش  دستگاه 
مجموعه  امور  اداره  توان  که  نیست 
تحت مدیریت خود را ندارند و طی 
سال ها کشمکش بین وزارت ورزش 
و فدراسیون کشتی همچنان در حال 
جرات  هستند. آنان  نشینی  عقب 
ندارند به مدیران تحت نظر دستگاه 
ورزش گوشزد کنند تا پا را از حیطه 
مسئولیت خود فراتر نگذارند. حاصل 
جایی  به  تدبیری  بی  و  ضعف  این 
توانند  نمی  آقایان  خود  که  رسیده 

مسئولی را که به اصطلاح زیر نظر 
ایشان کار می کند اداره کنند. البته 
اخباری  گذشته  های  ساعت  طی 
مبنی بر تغییرات احتمالی در بخش 
ها  استان  امور  و  پارلمانی  معاونت 
شنیده می شود. اگر این اخبار درست 
باشد می توان نتیجه گرفت که کاسه 
صبر آقایان مسئول ورزش لبریز شده 
و آنان قصد دارند یکبار برای همیشه 
به این اوضاع آشفته سروسامان دهند. 
نخست  درجه  در  باشد  چنین  اگر 
لااقل  تا  است  ایشان  خود  نفع  به 
صلابت  خود  از  شده  هم که  یکبار 
و اقتدار نشان داده و غائله کشتی و 
انتخابات آن را خاتمه دهند.به نظر می 
رسد هرگونه تاخیر و تعلل در  جهت 
پروسه  تداوم   و  ها  کاندیدا  نام   ثبت 
انتخابات جایز نیست و گزیده ترین راه 
آن است که مانع تشتت و سردرگمی 
فزاینده در میان جامعه کشتی باشند.

لزوم برچیده شدن شائبه های مهندسی انتخابات کشتی

آگهی ابلاغ رای  
در اجرای ماده ۷3 قانون آیین دادرسی مدنی بدینوسیله به خانم 
شماره  دارای   - جعفر  محمد  فرزند  آبادی  عباس  غلامی  طاهره 

شناسنامه ۲31صادره از صحنه ابلاغ می گردد. 
تخلفات  به  رسیدگی  بدوی  هیأت  در  شما  پرونده  اینکه  به  نظر 
اداری کارمندان دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درماني 
البرز مورد بررسی قرار گرفته است و طي رأي قابل پژوهش شماره 
موقت  انفصال  ۹۷/1۰/1۰به  ۰11۰۰41۰۰43۹۷۰14۲۰1مورخ 
به مدت سه ماه از خدمت محکوم شده اید لازم است ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ انتشار این آگهی به نشانی: کرج - بلوار طالقانی 
شمالی بالاتر از میدان طالقاني شهرک اداری - دانشگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشتی درمانی البرز - هیأت بدوی رسیدگی به تخلفات 
اداری کارمندان جهت رویت رأی مذکور مراجعه نمایید. بدیهی است 
پس از انقضای مهلت مقرر هیچگونه اعتراضی قابل قبول نخواهد بود 
و برابر صدور حکم مربوطه اقدام خواهد شد.  شناسه آگهی:396901

رییس هیات
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

7 ورزشی

وضعیت اقتصاد کشور خوب نیست و البته 
که فوتبال هم به عنوان یک پدیده پرهزینه 
از این شرایط تأثیر می گیرد. در این میان 
کشور  فوتبال  مدیران  که  است  طبیعی 
بیش از پیش به یاد مطالبه عظیم و مفقود 
شده شان بیفتند؛ حق پخش تلویزیونی که 
گفته می شود در فوتبال حرفه ای جهان بین 
۵۰ تا ۷۰ درصد هزینه باشگاه ها را پوشش 
می دهد اما در ایران کاملاً نادیده گرفته شده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، بحث در مورد 
اما  نیست،  جدید  اصلاً  البته  پخش  حق 
شدن  مسدود  و  اقتصادی  حاد  مشکلات 
این  شده  باعث  درآمدزایی  منافذ  سایر 
دیروز  شود.  داغ  ایران  در  دوباره  داستان 
در  فوتبال  فدراسیون  رئیس  تاج،  مهدی 
حاشیه مجمع انتخاباتی هیأت فوتبال استان 
کهگیلویه و بویراحمد با لحنی خشمگین تر 
از همیشه و با کلافگی و استیصالی که در 
کلماتش موج می زد، به انتقاد از صداوسیما 
پرداخته و مطالبی با این مضمون به زبان 
آورده است: »ذات فوتبال نکوکرداری است 
و بسیاری از برنامه های تلویزیونی این خو 
و خصلت را تبلیغ نمی کنند. در بسیاری 
رودرروی  شاهد  تلویزیونی  برنامه های  از 
هم قرار دادن افراد هستیم. برای مثال به 
یک نفر می گویند نظر شما در مورد این 
فحش هایی که به شما داده اند چیست و 

همان فرد می گوید فحش ها برای خودشان 
را  افراد  که  حرف ها  جور  این  از  و  است 
رودرروی هم قرار می دهند. اسم این کار را 
نمی توان جذب مخاطب گذاشت. برنامه ها 
هم مفتی است و الان مفتی تر از فوتبال هم 
که کالایی نداریم. هر برنامه ای که بخواهند 
اجرا می کنند. فوتبال در حال حاضر نان دانی 
صدا و سیما شده لذا باید به فوتبال احترام 
بگذارند و کاری کنند که مردم از آن لذت 
ببرند؛ هر چند برنامه ها در حال حاضر در 
ظاهر پرمخاطب هستند اما در باطن روح 

پرخاشگری را ترویج می کنند.«
کالا؛ یک کلیدواژه درست

در  کلیدواژه  درست ترین  تردید  بدون 
سخنان تاج، استفاده از کلمه »کالا« برای 
توصیف فوتبال است. اساساً به نظر می رسد 
و  صداوسیما  مثل  ارگانی  بین  سوءتفاهم 
مدیران باشگاه ها از همین جا پیدا می شود؛ از 
جایی که برخی ها در جام جم گمان می کنند 
مسابقات فوتبال صرفاً یک سرگرمی ساده 
است که با هزینه اندک برگزار می شود و 
نباید بهایی بابت آن بپردازند، اما آیا واقعاً 
همینطور است؟ آیا این درک و آگاهی در 
سازمان وجود دارد که به خاطر انجام هر 
یک دقیقه بازی فوتبال در سطح حرفه ای 
کالا  این  می شود؟  انجام  هزینه  چقدر 
دستمزدهای  ماجرای  نیست.  ارزان  اصلاً 
داخلی  بازیکنان  سرسام آور  و  چشمگیر 

را که همه می دانند؛ مخصوصاً وقتی پای 
خارجی ها وسط می آید و مخارج هنگفت 
اضافه  آن  به  هم  ذهاب  و  ایاب  و  اسکان 
می شود. مطمئن باشید همین حالا کمترین 
خرج دو باشگاه پرسپولیس و استقلال که 
برای تردد  اتومبیل  فقط مخصوص کرایه 
روزانه برانکو و شفر بین منزل و محل تمرین 
است، ماهانه بالغ بر چندین میلیون تومان 

خواهد شد.
به اینها اضافه کنید انبوهی از هزینه های 
خارجی،  و  داخلی  سفرهای  مثل  جانبی 
و  توپ  هزینه  مختلف،  اردوهای  برگزاری 
لباس و چوب کرنر و جی پی اس و نگهداری 
زمین چمن، اجاره ورزشگاه و خرج غذا و 
میوه و پروتئین و دوا و درمان بازیکنان را تا 
ببینید مدیران و مالکان باشگاه ها برای تولید 
این »کالا« چقدر هزینه می کنند. به این 
مثال ساده توجه کنید؛ الان همه باشگاه های 
لیگ برتری ۲4 ساعت قبل از برگزاری هر 
از  یکی  در  خانگی شان  مسابقات  از  کدام 

تا  می زنند  اردو  خودشان  شهر  هتل  های 
خواب و خوراک بازیکنان تنظیم شود و آنها 
تحت کنترل باشند. برای همین یک قلم کار 
ساده که تازه نیازی به گرفتن بلیت هواپیما 
و سایر مخارج سفر به یک شهر دیگر نیست، 
هر باشگاه باید قبل از هر مسابقه حداقل 1۵ 
اتاق در یک هتل استاندارد اجاره کند؛ چقدر 
هزینه همین یک قلم است؟ در این صورت 
چطور ممکن است تلویزیون کالایی به این 
گرانقیمتی را مفت و مجانی پخش کند و 
بابت  هنگفت  درآمدهای  آن  کنار  از  تازه 
سرگرمی  این  بیاورد؟  دست  به  آگهی ها 

نیست دوستان، صنعت است.
مقایسه با دستمزد سلبریتی ها

معمولاً آمار و ارقام مالی در ایران چندان 
شفاف نیست و دستمزد عوامل برنامه های 
مختلف تلویزیونی هم مشمول همین قاعده 
می شود. در این شرایط راهی به جز توسل 
به شایعات وجود ندارد. شایعات تأیید نشده 
سریال  برای  که  است  آن  از  حاکی  مثلاً 

پایتخت ۵، محسن تنابنده یک میلیارد و 
8۰۰ میلیون و احمد مهران فر ۹۰۰ میلیون 
تومان دریافت کرده اند. همین زمزمه های 
غیررسمی که عمدتاً تکذیب هم می شوند، 
تومانی  میلیون   4۵ دستمزد  از  حکایت 
برنامه  هر  اجرای  برای  گلزار  محمدرضا 
رامبد  البته  و  دارد  »برنده باش«  مسابقه 
از دریافت حداقل پنج  جوان هم خودش 
برنامه  از  قسمت  هر  برای  تومان  میلیون 
خندوانه سخن گفته است. جالب است که 
اخیراً شنیده می شد مسعود فراستی برای 
حضور در هر قسمت از برنامه هفت ویژه 
جشنواره فیلم فجر، هشت میلیون تومان 
دریافتی داشته! حالا اصلاً بیایید هیچ کدام 
از این اعداد را باور نکنیم؛ اما آیا پرداختی 
مدیری  مهران  یا  آدم ها  این  به  تلویزیون 
و امثال او خیلی کمتر از این است؟ پس 
چطور می شود فوتبال را مجانی روی آنتن 
برد و به آن به چشم یک ثروت بادآورده 

نگاه کرد؟

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

پخش مجانی فوتبال و دستمزد 
نجومی برای سلبریتی ها

هافبک سابق تیم فوتبال استقلال 
گفت: استقلال روند رو به جلویی 
پیدا کرده و تیمی که سه گل در 

خانه حریف می زند مدعی است.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
سیروس  دین محمدی در خصوص 
فولاد  مقابل  استقلال  عملکرد 
خوزستان گفت: به نظرم استقلال 
و  کرده  پیدا  جلویی  به  رو  روند 
تیمی که سه گل در خانه حریف 

می زند مدعی است.
وی افزود: حضور بازیکنان خارجی 
و رقابت تنگاتنگ بازیکنان باعث 
ایجاد انگیزه بین آنها شده و همه 
برای حضور در ترکیب اصلی در 
زمین می جنگند. بازیکنان می دانند 
یک  کنند  کوتاهی  ذره ای  اگر 
بازیکن دیگر جایشان را می گیرند.

هافبک سابق استقلال در خصوص 
عملکرد منشا و پاتوسی گفت: منشا 
بازیکن خوبی است که تاثیر او در 
بوده.  مشهود  کاملا  هفته ها  این 
آمادگی  از  نشان  او  دیدنی  گل 
این بازیکن دارد. در مورد پاتوسی 
هم بگویم که به شخصه به سبک 
فوتبال او علاقه دارم و او با تمام 
بازیکنان فرق می کند. ایسما هم 
ولی  داده  نشان  خوبی  بازیکن 
پاتوسی بهتر بازی می کند. در کل 
نیم  در  را  استقلال  بازیکنان  این 

فصل دگرگون کردند.
اینکه  خصوص  در  دین محمدی 
از  مورد  در  برانکو  می شود  گفته 
اشتباه  دچار  منشا  دادن  دست 
معلوم  چیزها  این  شده، گفت: 
نمی کند. من نمی دانم برانکو منشا 

را می خواست یا نه ولی شفر قطعا 
جذب  را  او  بازیکن  توانایی  روی 

کرده است.
بازیکن سابق تیم ملی در خصوص 
قهرمانی  توانایی  استقلال  اینکه 
را دارد یا خیر، گفت: سبک بازی 
استقلال هجومی تر شده و مطمئنا 
به  می تواند  فوتبال  از  این سبک 
قهرمانی این تیم کمک کند. قبلا 
هنگامی که استقلال حمله می کرد 
در محوطه جریمه  زیادی  نفرات 
حریف نمی دیدیم ولی الان وقتی 
عناصر  می کند  حمله  تیم  این 
می کنند.  کمک  بیشتر  هجومی 
البته کار در آسیا سخت است چون 
تیمهای دیگر هم مدعی خواهند 
بود ولی در لیگ برتر می توان به 

قهرمانی استقلال امیدوار بود.

دین محمدی:منشا و پاتوسی استقلال را 
دگرگون کردند

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 
خوب  خیلی  برانکو  گفت: 
بازیکنانش را برای حضور در لیگ 
برتر, جام حذفی و لیگ قهرمانان 

آسیا دسته بندی کرده است.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
محمدرضا زادمهر درباره پیروزی 
یک بر صفر تیم فوتبال پرسپولیس 
مقابل صنعت نفت آبادان در هفته 
داشت:  اظهار  برتر,  لیگ  بیستم 
 3 به  مبرمی  نیاز  پرسپولیس 
امتیاز این بازی داشت و توانست 
به خواسته اش برسد. پرسپولیس 
جدا از گلی که به ثمر رساند چند 
موقعیت خوب دیگر را هم داشت 

که نتوانست به گل تبدیل کند.
بود  این  مهم  داد:  ادامه  وی 
پرسپولیس به 3 امتیازی که نیاز 
که  چرا  کرد,  پیدا  دست  داشت 
دارد  شرکت  جام  در 3  تیم  این 
و این یعنی کار سختی در پیش 
خواهد داشت. برانکو خیلی خوب 
بازیکنانش را برای حضور در لیگ 
برتر, جام حذفی و لیگ قهرمانان 
آسیا دسته بندی کرده است و از 

آنها استفاده می کند.
پرسپولیس  شد:  یادآور  زادمهر 
مقابل صنعت نفت بازی را خیلی 
صنعت  البته  کرد,  شروع  خوب 
نفت هم تیم خیلی خوبی بود اما 
پرسپولیس به غیر از گلی که زد 
بار دیگر دروازه  می توانست چند 

حریف را باز کند.
به  راجع  پرسپولیس  پیشکسوت 
تیم  این  آینده  سه شنبه  دیدار 
مقابل پاختاکور ازبکستان در لیگ 
قهرمانان آسیا, تصریح کرد: در این 
مهم  خیلی  اول  بازی  مسابقات 
است و می تواند برای پرسپولیس 
شروع حرکتی باشد که منجر به 
تکرار موفقیت فصل گذشته شود. 
امیدوارم پرسپولیس و البته سایر 
را  اول شان  قدم  ایران  نمایندگان 

محکم بردارند و با قدرت این لیگ 
را آغاز کنند.

بازیکنان  آیا  اینکه  درباره  زادمهر 
تیم  این  با  پرسپولیس  جدید 
گفت:  خیر,  یا  شده اند  هماهنگ 
بازیکنان  جذب  عیوب  از  یکی 
جدید این است که زمان می برد 
با  اما  شوند  هماهنگ  تیم  با  تا 
توجه به اینکه پرسپولیس امسال 
برود,  میدان  به  باید در سه جام 
باید,  مفید  خیلی  می تواند  این 
تیم  این  بازی های  تعداد  چرا که 
زیاد می شود و برانکو به بازیکنان 
بیشتری برای میدان  دادن احتیاج 
شدن  اضافه  داشت.  خواهد 
بازیکنان جدید باعث شده دست 
برانکو برای حضور در سه جام باز 

باشد.

زادمهر: 

برانکو خیلی خوب بازیکنان پرسپولیس را 
دسته بندی کرده است
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بارسا  برنابئو، رئال و  امشب در سانتیاگو 
برگزار  را  لالیگا  در  خود  برگشت  بازی 

خواهند کرد.
از آاس،  به نقل  به گزارش دنیای هوادار 
سه روز پیش در برنابئو بارسا موفق شد با 
سه گل بر رئال غلبه کرده و راهی فینال 
کوپا دل ری شود. بازی امشب برای رئالی 
ها اهمیت فوق العاده ای دارد و می تواند 
یک دیدار انتقامی باشد ولی برای بارسا نیز 
پیروزی بر رئال از چند جهت حائز اهمیت 

است.
بارسا فعلا با ۷ امتیاز بالاتر از اتلتیکو در 
ای  فاصله  هنوز  و  دارد  قرار  لالیگا  صدر 
جبران شدنی برای روخی لانکوس به نظر 
بارسا  امشب  بازی  در  پیروزی  رسد.  می 
لالیگا  قهرمانی  سمت  به  تر  باروحیه  را 
از سوی دیگر می  هدایت خواهد کرد و 
تواند پایانی باشد بر ۹ دهه زیر سایه رئال 

بودن در ال کلاسیکوها.
برای  شب،  چهارشنبه  بازی  از  پیش  تا 
8۷ سال، بارسا در تعداد پیروزی های ال 

کلاسیکو از رئال پایین تر بود و حالا دو 
تیم در عدد ۹۵ برابر هستند. پیروزی بارسا 
در بازی امشب می تواند پس از ۹ دهه 
بارسا را از این حیث بالاتر از رئال قرار دهد.

تا سال ۲۰۰3 بارسا از ۷3 مصافش با رئال 
در برنابئو تنها 13 بار به پیروزی رسیده 
بود اما در 1۶ سال اخیر 1۲ بار به این مهم 
رسیده است. جالب تر اینکه 1۰ پیروزی 
از این 1۲ پیروزی در یک دهه اخیر و به 
لطف نسل درخشان این تیم به رهبری 

مسی به دست آمده است.
 ،۲۰۰۹ سال   ۶-۲ چون  هایی  پیروزی 
۰-4 سال ۲۰1۵، ۲-3 سال ۲۰1۷ با گل 
دقیقه ۹3 مسی، ۰-3 سال گذشته و 3-۰ 
دو شب پیش تا سال ها در خاطر هواداران 

این تیم خواهد ماند.
بارسلونا  سرمربی  ارتباط  همین  در 
گفت:بازی حساسی در پیش داریم و نباید 
به نتیجه بازی جام حذفی دلخوش باشیم.

در  تیمش  ضعف های  به  والورده  ارنستو 
بازی چهارشنبه شب اشاره کرده و گفت:« 

رئال در نیمه اول از ما بهتر بازی کرد. ما 
در نیمه اول در فاز تهاجمی ضعیف بودیم، 
و  از دست می دادیم  بد جاهایی  را  توپ 
این ممکن بود دروازه مان را باز کند. باید 
نقصی  و  بازی بی عیب  اعتراف کنم که 

انجام ندادیم«.
والورده در ادامه گفت:»در بازی دوم مقابل 
رئال نباید این نقاط ضعف را داشته باشیم. 
ولی این در ذات فوتبال است. رئال تیم 
قدرتمندی است که می تواند از ضعف ها 

استفاده کند«.

در مقابل سانتی سولاری، سرمربی رئال  
گفت: دوباره سرپا شده ایم و انگیزه فراوانی 
برای سه امتیاز بازی فردا داریم. با همان 
روحیه پیروزی طلبی همیشگی برابر بارسا 
قرار خواهیم گرفت و اینکه اشتباهات بازی 

قبل را جبران کنیم.
مربیان  دارد.  را  خودش  دنیای  بازی  هر 
همیشه برنامه هایی دارند که ممکن است 
ما  حال  ندهد.  هم  شاید  و  بدهد  جواب 
خوب است و چهارشنبه شب تمام توان 
مان را گذاشتیم تا به فینال کوپا دل ری 

پایانی  نتیجه  درک  نشد.  ولی  برسیم؛ 
به شکلی  بازی  روند  بود چرا که  سخت 
دیگر بود. در هر صورت حالا به بازی فردا 

فکر می کنیم و هدف ما پیروزی است.
 سولاری ادامه داد: این یک ال کلاسیکو 
است و قطعا همه تمرکزمان به این بازی 
بارسا را کم کنیم و  با  باید فاصله  است. 
انگیزه اش را هم داریم. اگر حریف ما بارسا 
هم نبود، همین انگیزه را داشتیم. این یک 
واقعیت است. از حالا اهمیت هر بازی مثل 

ال کلاسیکو است.

دنیای هوادار گزارش می دهد ؛

بارسلونا در آستانه یک 
سبقت تاریخی از رئال

گونش سرمربی تیم ملی ترکیه شد
فوتبال  تیم  فعلی  سرمربی  گونش،  که  کرد  اعلام  ترکیه  فوتبال  فدراسیون 

بشیکتاش رسما به عنوان سرمربی آینده تیم ملی ترکیه خواهد بود و از اول ماه 
ژوئن کارش را آغاز خواهد کرد. قرارداد گونش با تیم ملی ترکیه 4 ساله است.  او 

هم اکنون هدایت تیم بشیکتاش ترکیه را برعهده دارد.

سولسشر، تنها گزینه جدی یونایتد  برای آینده منچستر!
اوله گونار سولسشر از زمانی که مسئولیت مربیگری موقت منچستری ها را در اواخر 

سال گذشته میلادی پذیرفت، نتایج قابل توجهی با تیم سرخ پوش کسب کرده است. 
با این حال در مدت حضورش بارها رسانه ها از گزینه های نام برده اند که در پایان فصل 

جاری، جایش را خواهند گرفت و مربی قطعی منچستر خواهند شد.

استقلال شنبه به قطر می رود
 استقلالی ها با هماهنگی انجام شده برای دیدار آسیایی با الدحیل روز شنبه کشور 

ایران و شهر تهران را ترک خواهند کرد تا برای این دیدار حساس آماده شوند. بر اساس 
برنامه ریزی انجام شده بازیکنان استقلال امروز به دوحه می روند و دو یا سه جلسه 

تمرینی در این کشور برگزار می کنند تا برای دیدار با الدحیل آماده شوند.

محرومیت های عجیب برای بازیکنان تیم ملی فوتبال عراق
فدراسیون فوتبال عراق به دلیل ناکامی این تیم در جام ملت ها  کمیته حقیقت یابی 

را انتخاب کرد تا به بررسی دلایل عدم موفقیت عراقی ها در این تورنمنت بپردازند.این 
کمیته پس از نزدیک به یک ماه تحقیق، نتایجی را در اختیار فدراسیون فوتبال عراق 

قرارداد تا مسئولان انضباطی مربوطه احکام زیر را برای برخی بازیکنان صادر کنند.

استقلال با کمترین موقعیت به پیروزی رسید
افشین قطبی اظهار کرد اظهار کرد: به استقلال و هوادارانش تبریک می گم، بازی 

زیبایی بود، بازی می توانست به نحو دیگری تمام شود اما ما موقعیت های زیادی را از 
دست دادیم و استقلال از اندک فرصت های خود استفاده کرد و توانست با کمترین 

موقعیت ها به گل برسد.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

مشکل جدید قرمزهای رشت
فیروزی در مورد آخرین وضعیت محمدرضا مهدوی کاپیتان سپیدرود گفت: متأسفانه 

مهدوی دچار مصدومیت مزمن از ناحیه زانو می باشد که علت اصلی  آن زمین نامناسب 
ورزشگاه سردار جنگل است. اینگونه صدمات معمولاً به سه هفته استراحت و درمان 

نیاز دارند و به طور قطع او بازی هفته آینده را نیز از دست می دهد.

حقیقی: ملاک اخبار ورزشی سیما سوابق افراد نیست
حقیقی گفت: دو شب قبل من در اینستاگرام شخصی ام اعلام کردم که زندان رفتنم 

دروغ است و بسیاری از رسانه ها هم این مسئله را پوشش دادند و اعلام کردند که 
خبر بازداشت من کذب بوده است اما ظهر دیروز خبر بازداشت من از اخبار ورزشی 

پخش شد که این مسئله برای من بسیار عجیب است.

پنجعلی: سازمان لیگ به پرسپولیس و تیم های آسیایی کمک کند
پیشکسوت پرسپولیس در مورد فشردگی بازی های پرسپولیس عنوان کرد:                                                                                                                                                    بازی های 

پرسپولیس بسیار فشرده برگزار می شود، دلیلی ندارد پرسپولیس و دو تیم دیگر 
ایران در آسیا اینقدر فشرده و پشت هم بازی کنند. از سازمان لیگ می خواهم به 

پرسپولیس و نمایندگان ایران در آسیا کمک کند.

بارسلونا برای دروازه بان ذخیره اش قیمت تعیین کرد
آبی و اناری ها حاضرند زمانی که فصل جاری به اتمام رسید، گلر ۲۹ ساله هلندی 

خود را به تیمی دیگر واگذارکنند.مطابق آنچه این نشریه معتبر نوشته، رقم فروش 
این گلر با تجربه ۶۰ میلیون یورو عنوان شده است. این خبر در حالی گزارش شده 

که سیلسن با تیم لالیگایی تا تاریخ 3۰ ژوئن سال ۲۰۲1 قرارداد دارد.

کانسلو، گزینه شماره یک منچستر برای جانشینی والنسیا
رسانه های انگلیسی  عنوان کردند مدافع 33 ساله و اکوادوری به علت افزایش سن 

و فاصله گرفتن با روزهای خوب، دیگر مورد توجه مدیریت یونایتد ها نیست »ژائو 
کانسلو« که در تیم یوونتوس بازی می کند، گزینه شماره یک شیاطین سرخ برای 

جانشینی مدافع قدیمی است.


